
discussies, ook in Europees verband.
Het punt is natuurlijk wel daÁt je in
Europees verband discussieert.
Nederland participeert daarin
natuurlijk.

Ik ga dan meteen maar in op het
onderwerp openbaarheid, omdat het
allen na aan het hart ligt. Ik kan mij
voorstellen dat de Kamer wel eens
een wat uitgebreidere notitie wil over
hetgeen wordt verstaan onder
openbaarheid, niet alleen in
nationaal verband, maar ook in
internationaal verband.

De heer Vos (VVD): Mag ik, met alle
respect, opmerken dat het niet over
de openbaarheid gaat, maar over de
openbaarmaking?

Minister Sorgdrager: Sorry!
Natuurlijk! Waar ik ''openbaarheid''
heb gezegd, moet het zijn: openbaar-
making.

Het begrip staat iedere keer ter
discussie. Wij moeten er nog eens
over praten. Ik zeg toe daarnaar een
onderzoek te zullen doen of te laten
doen. Wij moeten even kijken hoe
wij dat organiseren. Ik zal ook
bevorderen dat dit op een redelijke
termijn gebeurt, zodat de Kamer er
niet eindeloos op behoeft te
wachten. Ik denk dat wij nog wel
eens vaker over auteursrecht zullen
praten. Het is inderdaad de
bedoeling, de huidige praktijk zoveel
mogelijk te continueren. In dit geval
kan dat in overeenstemming worden
gebracht met de richtlijn.

De heer Middel vroeg met
betrekking tot artikel 26a of dat
artikel ook van toepassing is op de
licentierechten die aan een omroep-
organisatie toekomen. Ik kan deze
vraag bevestigend beantwoorden.
Het betreft zowel de eigen produkties
als die welke de omroep in licentie
mag uitzenden. Mevrouw De Koning
vroeg wat er gebeurt als meerdere
organisaties zich met hetzelfde
onderwerp bemoeien. Deze zaken
spelen nu ook een rol en worden in
de praktijk op een goede manier
opgelost. Ik neem niet aan dat de
praktijk verandert bij de inwerkingtre-
ding van deze wet. Op dit moment
moeten wij dan ook geen regelingen
treffen.

De heer Vos stelde een vraag over
de contractsvrijheid. Ook dit aspect
verloopt op dit moment zonder
problemen. Laat het dan zo
doorgaan. Indien er problemen
ontstaan, kunnen we altijd nog
bezien of een wettelijke regeling

nodig is. Ik vind dat je zo weinig
mogelijk moet regelen als blijkt dat
de praktijk goed loopt.

Mevrouw De Koning sprak in dit
verband over de toezichtsstructuur.
In eerdere wetsvoorstellen is dit punt
aan de orde geweest. Zij sprak over
een woud van organisaties die zich
hiermee bezig hielden. Wij hebben
ons al meermalen verbaasd over de
gang van zaken. Ik heb inderdaad
toegezegd dat ik daar nog eens goed
naar zou kijken en dat gebeurt op dit
moment. Het resultaat van die
gedachtenvorming zal u bereiken.

Mevrouw De Koning (D66): U
spreekt over de toezichtsstructuur.
De bestaande organisaties worden
dus niet aangepakt.

Minister Sorgdrager: Op dit
moment functioneren ze. Het gaat
meer om de vraag hoe ze in de
toekomst geclusterd en beter
georganiseerd kunnen worden. Ik
vind ook dat er veel organisaties zijn.
Niemand weet precies waar ze voor
zijn en wat ze doen. Er zijn instanties
die door meerdere organisaties
worden benaderd, hetgeen ook weer
verwarring schept. Daarom wil ik
nader onderzoek doen naar
vereenvoudiging van zowel de
toezichtsstructuur als van de
inningsstructuur.

De heer Vos vroeg in verband met
de openbaarmaking naar de
codering. Wat mij betreft valt
gecodeerd uitzenden ook onder
openbaar maken. In BelgieÈ ging het
erom dat er niet gecodeerd werd
uitgezonden, maar dat er gewoon
helemaal niet uitgezonden werd. Het
gecodeerd uitzenden slaat bijvoor-
beeld op Filmnet waar je een
abonnement met een decoder voor
moet hebben. In dat verband stel ik
vast dat Filmnet een omroep is en
dus aan dezelfde regels is onderwor-
pen als bijvoorbeeld abonnee-TV. De
definitie is zo ruim dat deze
organisaties daar ook onder vallen.

©

Mevrouw De Koning (D66):
Voorzitter! Ik weet niet of de vragen
die eigenlijk voor de staatssecretaris
bedoeld waren, hem nog zullen
bereiken. Of wordt de minister
geacht, namens hem te hebben
gesproken?

De voorzitter: De regering spreekt
met eÂeÂn mond.

Mevrouw De Koning (D66): Dat is
inderdaad een heerlijke gedachte.

Ik heb nog eÂeÂn vraag, maar ik
weet niet of ik de minister daarmee
nu lastig kan vallen. Er is sprake van
een groot en groeiend aantal door
particulieren gemaakte films die op
de kabel komen. Wij hebben ook de
hele problematiek van Internet nog
niet ''aangeraakt''. Ik hoop dat wij op
korte termijn over deze enorme
problematiek, zeker auteursrechtelijk
gezien, te spreken komen in de
Kamer.

©

Minister Sorgdrager: Voorzitter! Ik
heb in eerste termijn geen vragen
gehoord waarvan ik dacht dat ze
specifiek door de staatssecretaris
beantwoord moesten worden. Ik
meen dat ik de vragen die mevrouw
De Koning gesteld heeft, beantwoord
heb.

De kwestie van de nieuwe media
is eerder, bijvoorbeeld in het kader
van het uitleen- en verhuurrecht, aan
de orde geweest. Ik heb toegezegd
een notitie te vervaardigen over de
nieuwe media en dus ook over
Internet en alles wat daarmee annex
is. Naar aanleiding van die notitie
kunnen wij een discussie ten
principale voeren.

Mevrouw De Koning (D66): Hebt u
bijvoorbeeld geantwoord op mijn
vraag of abonneetelevisie valt onder
dit regime?

Minister Sorgdrager: Ja. Ik heb
gezegd dat abonnee-TV een omroep
is en onder dit regime valt.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

Het wetsvoorstel wordt, na goedkeu-
ring van de onderdelen, zonder
stemming aangenomen.

Sluiting 18.47 uur

©

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter ter
zake gedane voorstellen:

1. een koninklijke boodschap, ten
geleide van het voorstel van wet
Wijziging van de In- en uitvoerwet
(opneming van de mogelijkheid om
in bepaalde gevallen voor de uitvoer
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van goederen een vergunning-
vereiste te stellen) (24576).

Deze koninklijke boodschap, met de
erbij behorende stukken, is al
gedrukt en rondgedeeld;

2. de volgende brieven:
drie, van de staatssecretaris van

Buitenlandse Zaken, te weten:
een, over de instemmingsprocedure
bij ontwerp-besluiten van het
Uitvoerend ComiteÂ van Schengen
(19326, nr. 129);
een, ten geleide van het verslag van
de bijeenkomst van het Uitvoerend
ComiteÂ van Schengen op 20
december 1995 (19326, nr. 132);
een, ten geleide van dertien fiches
die werden opgesteld n.a.v. het
overleg door de Werkgroep
Beoordeling Nieuwe Commissie-
voorstellen (22112, nr. 57);

een, van de minister van Justitie,
over het ontslag van procureur-
generaal Van Randwijck (24470, nr.
7);

twee, van de staatssecretaris van
Justitie, te weten:
een, over een Aanmeldcentrum op
Schiphol (19637, nr. 166);
een, over de samenstelling van het
College van toezicht op de kansspe-
len (23605, nr. 17);

een, van de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over de notities m.b.t. bekosti-
ging beroepsonderwijs en financieÈ le
positie instellingen (24400-VIII, nr.
56);

twee, van de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, te weten:
een, over evenredige vertegenwoor-
diging van vrouwen in leidingge-
vende functies in het onderwijs
(24149, nr. 10);
een, over de infrastructuur van het
mavo en (i)vbo, en over de hulp-
structuur en de arbeidsmarktgerichte
leerweg (24578);

een, van de minister van
FinancieÈn, ten geleide van de
ontwerp-agenda voor de Ecofin-Raad
van 22 januari 1996 (21501-07, nr.
155);

een, van de staatssecretaris van
Defensie, over de doelmatigheid van
de ondersteuning en ''overhead'' van
Defensie (24400-X, nr. 60);

twee, van de minister van Verkeer
en Waterstaat, te weten:
een, over de reconstructie van
rijksweg 4 tussen Clausplein en
Knooppunt Ypenburg (24400-XII, nr.
40);

een, over de basispeilen langs de
Nederlandse kust (24400-XII, nr. 41);

drie, van de minister van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
te weten:
een, over de hervorming van de
marktordening voor rijst (21501-16,
nr. 129);
een, over de vaststelling van de
toegestane vangsthoeveelheden
(TAC's) en quota voor het jaar 1996
(21501-17, nr. 43);
een, over de ontwikkelingen rondom
de VAM N.V. (24400-XIV, nr. 43);

een, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
over ontslagen in de thuiszorg
(24400-XVI, nr. 60).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

3. de volgende brieven:
een, van de minister voor

Nederlands-Antilliaanse en Aru-
baanse Zaken, ten geleide van het
rapport Schuldenproblematiek;

twee, van de minister van
Buitenlandse Zaken, te weten:
een, ten geleide van de Administra-
tieve akkoorden met Egypte inzake
technische samenwerking;
een, ten geleide van Wijzigingen van
de Bijlage bij het Internationaal
Verdrag betreffende het geharmoni-
seerde systeem inzake de omschrij-
ving en de codering van goederen;

een, van de minister voor
Ontwikkelingssamenwerking, over de
persverklaring van de OS-Raad;

twee, van de staatssecretaris van
Justitie, te weten:
een, over de uitzetting van de
ZaõÈrese familie Bokeli Bokonga;
een, ten geleide van het verslag van
de Fourth European Conference on
the Reception of Asylum-Seekers, die
gehouden is van 5 t/m 7 oktober
1995 te Wenen;

een, van de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over Procesmanagement en
Primair Onderwijs;

een, van de minister van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, ten
geleide van het Delegatiebesluit;

een, van de staatssecretaris van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
over monitoring op maat.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies ter afdoening en niet te
drukken;

4. een brief van dr. Y. Hoek, over
ontwikkelingsgelden.

Deze brief ligt op de griffie ter
inzage;

5. de volgende brieven:
een, van H. Visser, over de

Grondwet;
een, van E.I. Oosterink, over

schadevergoeding;
een, van W.H. Stam, over

drugsgebruikers;
een, van D. van Schoonneveldt,

over zijn vereniging dat een
onderdeel is van eÂeÂn van de grootste
overkoepelende veteranen-
organisaties in de Verenigde Staten
AMVETS.

Deze brieven liggen op de griffie ter
inzage. Kopie is gezonden aan de
betrokken commissies.
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